
TARTU RAATUSE KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL

Koht: 30.10.2024 Tartu Raatuse Koolis
Koosolek algas kell 17.00, lõppes 18.20
Koosolekut juhatas: Eero Janson
Protokollis: Svetlana Teras

Tartu Linnavalitsuse haridusosakonna juhataja otsusega on kinnitatud Tartu Raatuse Kooli 
hoolekogu koosseis alates 14.10.2024:
1. Eero Janson - lastevanemate esindaja;
2. Evelin Koitmaa - lastevanemate esindaja;
3. Priit Laanoja - lastevanemate esindaja;
4. Regina Roostar - lastevanemate esindaja;
5. Egle Säre - lastevanemate esindaja;
6. Kristi Praakle - vilistlaste esindaja;
7. Mirko Mihkelson - õpilaste esindaja;
8. Kadri Kosk - õppenõukogu esindaja;
9. Lauri Kõlamets - õppenõukogu esindaja;
10. Ele Külm - kooli toetava organisatsiooni esindaja (Tartu Koolitervishoiu OÜ);
11. Kristiina Tõnnisson - linna esindaja.

Koosolekust võtsid osa:
Eero Janson, Evelin Koitmaa, Regina Roostar, Egle Säre, Kristi Praakle, Mirko Mihkelson, 
Lauri Kõlamets, Ele Külm
Puudusid: Priit Laanoja, Kadri Kosk, Kristiina Tõnnisson
Kutsutud: direktor Toomas Kink (TK)
Koosolekust võttis osa 8 hoolekogu liiget 11-st, koosolek on otsustusvõimeline.

Päevakord:
1. Eelarve kokkuvõte
2. Uuringute analüüsidest 
3. Kooli aastapäev
4. Kohapeal kerkinud küsimused

1. Eelarve kokkuvõte

Toomas  Kink  annab  ülevaate  kooli  2024.  aasta  eelarvest  ja  2025.  a  plaanist.  
2024. a EA võrdluseks on toodud eelarve täitmine aastatel 2021-2024. Eelarve koostisosad:
linnavahendid, omatulu, toetused. Suurim kulu sel aastal on kooli juubeli korraldamine. Linn
toetab üritust  1000 €, kulud tuleb katta piletimüügitulu ja omatulust lisatud vahenditega.  
2025. a  kontrollarv  on ette  antud.  Haridusosakonnalt  saadud lisainfo alusel  tuli  võrreldes
2024.  aastaga  kärpida  kulusid.  Koolidel  vähendati  sihtotstarbeliselt  eraldatavaid  kulusid:
praktikumide  toetus  vähenes  5€  õpilase  kohta.  Korrashoiu  vahendeid  vähendati.
Majandamiskulude  eelarve  on  vähendatud,  linn  kannab  remondikulud.  Kooli  eelarves  on
olemas õpetajate palgavahendid 8 kuuks (jaan.-aug), summa arvutatakse õpilaste arvu pealt.  
Linn jälgib pidevalt eelarve täitmist. Jooksvalt saab ka teha EA muudatusi e ümbertõstmisi.
Kuidas  piiratud  ressursside  juures  teha  võimalikult  parimaid  asju?  
Õnneks on paljud TRK tegevused seotud projektidega.



2. Uuringute analüüsidest

Toomas Kink annab ülevaate mitmest uuringust.

1)  HARNO rahulolu  uuring  (ROU)  4.  ja  8.  klassides  2022  ja  2023;  1a)  HARNO ROU
lapsevanemad ja õpetajad 2021

Küsimuste erinevus ei anna uringuid võrrelda. 8. klassi õpilasel peaks olema juba kriitilisem
arvamus.  Mõned  loetelud,  kus  TRK  tulemus  on  tugevam  koolide  keskmisest:
liikumisvõimalused koolis, õpikeskkond ja õppetöö korraldus, toitlustus, autonoomia, arengut
toetav  tagasiside,  kooli  maine,  kooliga  rahulolu,  kurnatus.  
2021.  a  uuringust  selgunud  TRK tugevused:  liikumisvõimalused  koolis,  õpetajate  suhted
õpilastega,  õpilaste  füüsilise  aktiivsuse  toetamine,  koostöine  õpetamine,  õpioskuste
toetamine,  õppetöö mõtestatus,  õppijakeskne  õpetamine,  rahulolu  digivahenditega,  seotus,
tööga rahulolu, individuaalne tunnustamine.

ROUle vastamine oli individuaalne töö kodus.

2) TRK oma rahuolu-uuring 2024

Vastanuid kokku 449: 41 õpetajat (11% langus vrdl eelmise korraga); 121 1.-4. kl õpilast (3%
tõusu vrdl eelmisega);  170 5.-9. kl õpilast  (77% tõusu vrdl eelmisega);  117 lapsevanemat
86% langust vrdl eelmisega).

Viie TRK enda uuringu andmeid saab võrrelda. Rahulolematust on vanemas vanuserühmas
rohkem, on ka seotus lapsevanemate rahulolematusega. Õpetajad ja vanemad näevad suhteid
erinevalt. Arutelu.

3) PISA 2022 põhiuuring

Meie koolist osales 32 õpilast. Uuringu põhivaldkond oli matemaatika. TRK on kõrgel kohal
vrdl nii Tartu maakonna kui kogu Eestiga. Kahjuks näitab see ka suurt kihistumist nii Eestis
kui  mujal.  PISA  test  on  statistiline  uuring,  selle  peale  ei  saa  üles  ehitada  Eesti
haridussüsteemi. Arutelu.

4)  L.  Kõlamets  kogus  TRK  õpilaste  tagasisidet  9.kl  kursuste  süsteemile  2023/2024.
Enamus arvavad, et kursustesüsteem TRK 9. klassis on õpilasele endale vajalik edasisteks
õpinguks.  
Mõned  väljavõtted  vastusest:  Süsteem  valmistab  õpilast  gümnaasiumi  süsteemi  jaoks.
Kursuste  süsteem  on  vajalik  ettevalmistus  edasi  õppimiseks,  sest  seda  kasutatakse  ka
kõrgkoolides. Mulle endale selline kursuste süsteem väga ei meeldi, aga ma arvan, et uued
kogemused  on  ainult  kasuks.  Ma  arvan,  et  see  on  vajalik,  et  edaspidi  oleks  lihtsam
gümnaasiumites  perioodõppega,  et  oleksid  harjunud kuidas  korraga on mitu  samat  ainet
nädalas/päevas. Ma arvan, et  see pole just vajalik,  aga ikka väga hea asi  ning see aitab
tulevikus kiiremini harjuda gümnaasiumiga ja minu arust see on üldiselt parem kui see, et
kõik ained on samal ajal. See aitab lihtsamini keskenduda spetsiifilistele ainetele korraga ja
tutvustab ka gümnaasiumi õppevormi.

Kursustesüsteemiga saame jätkata  ehk 2027/2028. õa,  kui III kooliastmes on 4 paralleeli.
Praegu ei jätku personali.

Arutelu. Puudujaid aitavad järgi konsultatsioonid.



3. Kooli aastapäev

14.12.2024 toimub Vanemuises kontsertetendus kl 16.30-18.30, mille lavastab õp Kadri Kosk
koos  oma  meeskonnaga.  Eelnevalt  toimuvad  registreerimine  ja  kontaktide  täiendamine,
tasumise ja täisealisuse kontroll,  meenete müük. Vilistlastele  on juubelimeened arvestatud
osalustasu  sees.  Kl  19-24  pidu,  pildistamine,  bänd,  baarid  jms.  
14.12.2024  päeval  toimuvad  koolimajas  spordivõistlused,  mälumäng,  jõululaat,  maja
tutvustus.
Nov.-dets.  ootame  tundidesse  külla  105  välisõpetajat.  Läbirääkimised  käivad,  hetkel  11
külalist  registreeritud  (s.h  mõned  hoolekogu  liikmed).  
Plaanis  on  torditegemise  võistlus  õpilastele  või  tortide  ühine  isetegemine  klassiti.  
Lahtised on veel õnneloosi tegemine ja õppetundide korraldamine, mida vilistlased saavad
külastamiseks.  
Novembri keskpaigast algab intensiivsem ürituse turundamine.

4. Kerkinud küsimused

4.1. Mis seisus on judo saal? TK: Remont käib siiani, pump on veel remondis. Liikumistunnid 
toimuvad osaliselt juba siseruumides.
4.2. Õpilasesindus saatis ka kommentaarid ja ettepanekud uue õppekava jaoks. 
TK: Ettepanekuid arvestatakse aasta pärast uue õppekava koostamisel.
4.3. Millal toimub järgmine hoolekogu koosolek? Arutelu.
Otsus: Järgmine hoolekogu koosolek toimub K 05.03.2025 kell 17.00. Päevakord selgub.

Koosoleku juhataja: Eero Janson /digitaalne allkiri/
Koosoleku protokollija: Svetlana Teras /digitaalne allkiri/ 


